
Zápis z 14. zasedání Zastupitelstva města Vratimova dne 14.12.2016 
 
 
Přítomni:     dle presenční listiny 
Omluveni:   MUDr.  Alice  Dudová,  Zdeněk  Gürtler,  Ivo  Kičmer,  Mgr.  Vladimír 

Švidrnoch, DiS.    
 
 

Mandátová komise:  Libor Svoboda  PRO: 12 
    ZDR:  1                   
                                  Aleš Šklář  PRO: 12  
    ZDR: 1   
Návrhová komise:     Ing. Petr Urbanec  PRO: 12  
     ZDR: 1  
                                  Mgr. Daniel Kašička  PRO: 12  
     ZDR: 1     
Ověřovatelé:  Mgr. Radek Nitka  PRO: 12 
    ZDR: 1 
  Mgr. Kateřina Čechová  PRO: 12 
     ZDR: 1   
 
Zapisovatelka:  Drahomíra Nejtková 
          
 
Starostka města zahájila zasedání zastupitelstva města v 9:05 h. 
 
Přítomno  bylo  13  zastupitelů.  Omluvila  z nepřítomnosti  MUDr.  Alici  Dudovou,  Zdeňka 
Gürtlera, Ivo Kičmera a Mgr. Vladimíra Švidrnocha, DiS. 
 
Starostka  města  konstatovala,  že  zasedání  zastupitelstva  města  bylo  řádně  svoláno  a 
oznámení  vyvěšeno  na  úřední  desce.  Zápis  z minulého  zasedání  zastupitelstva města  byl 
podepsán Ivo Kičmerem a Mgr. Vladimírem Švidrnochem, DiS. 
 
Starostka města předložila   ke schválení návrh programu 14. zasedání zastupitelstva města 
uvedený v pozvánce. Seznámila zastupitele  ještě s jedním materiálem, který byl dodatečně 
vyvěšen na web a předán na stůl. 
 
Jednalo se o materiál: 
17. Revokace usnesení č. 13/3 
 
Starostka města se zeptala, zda někdo z přítomných zastupitelů chce program zastupitelstva 
města doplnit o další materiál. Žádný další návrh nebyl podán. 
 
Zastupitelstvo města schválilo tento program 14. zasedání zastupitelstva města konaného 
dne 14.12.2016. 
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PROGRAM: 
 
1.  Kontrola plnění usnesení ZM  
2.  Návrh rozpočet města Vratimova na rok 2017 
3.  Rozbory hospodaření města Vratimova za období 1.–9. měsíc 2016 
4.  Zrušení Obecně závazné vyhlášky č. 1/2015, kterou se stanovují závazné podmínky pro 

pořádání, průběh a ukončení veřejnosti přístupných  sportovních a kulturních podniků, 
včetně tanečních zábav a diskoték, v rozsahu nezbytném k zajištění veřejného pořádku 

5.   Vyhodnocení letní sezóny na městském koupališti – rok 2016 
6.  Návrh peněžitého plnění za výkon funkce člena Finančního výboru za 2. pololetí 2016 
7.  Plán finančních kontrol na 1. pololetí roku 2017 
8.  Harmonogram zasedání zastupitelstva města pro rok 2017 
9.  Plány práce výborů zřízených Zastupitelstvem města Vratimova na 1. pololetí 2017 
10.  Svazek obcí Region Slezská brána, dodatek ke smlouvě o zápůjčce – prodloužení termínu 

vrácení zápůjčky Regionem Slezská brána městu Vratimov do 31.12.2017 
11.  Příprava na údržbu místních komunikací v zimním období 2016/2017 
12.  Informace o investičních akcích za rok 2016 
13.  Revokace  usnesení  s náhradou  ke  Směnné  smlouvě  nemovitostí,  pozemků  uzavřené 

mezi  městem  Vratimov  a  manžely  XXXXX  a  XXXXX  k zajištění  opravy  části  místní 
komunikace  Rakovecká,  odvodnění  komunikace  Za  Kolibou  a  výstavby  kanalizačního 
řadu 

14.  Rozpočtové opatření č. XVI/2016 
15.  Smlouva  o  uzavření  budoucí  smlouvy  o  zřízení  věcného  břemene  a  budoucí  kupní 

smlouva pro stavbu „Odkanalizování Vratimova – Horních Datyň, II. etapa“ 
16.  Vystoupení ze svazku obcí „Region Slezská brána“ 
17.  Revokace usnesení č. 13/3 
Hlasování: PRO: 13 
 
 
14/1  Kontrola plnění usnesení ZM 
 
Tajemnice přítomné seznámila s usneseními z předchozích jednání zastupitelstev města, která 
doposud nebyla splněna. 
 
Jednalo se o usnesení: 
   
27/6.5  pohledávka ve výši 115.134 Kč – XXXXX 254 a XXXXX, Horní Datyně 

‐ řeší exekutor 
 

4/10.1  dluh ve výši 33.463 Kč – XXXXX, Vratimov 
  ‐ řeší exekutor 
        
16/9.2  dluh ve výši 58.353 Kč – XXXXX, Vratimov 
  ‐ řeší exekutor 
 
28/8.8.2  záměr přemístění Městské knihovny Vratimov do prostor v 1. PP budovy nového 

nákupního střediska ve Vratimově (8/22) 
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‐ v řízení 
 
2/9    smlouvy o zřízení služebnosti „Odkanalizování části Vratimov“  
  ‐  některé  smlouvy  o  zřízení  služebnosti  ještě  vlastníky  pozemků  nebyly 

podepsány 
 
5/12  smlouvy  o  budoucí  darovací  smlouvě  a  o  právu  provést  stavbu  k  pozemkům, 

které  zasahují  do  trasy  nově  budovaného  chodníku  v rámci  investiční  akce 
„Dostavba a rekonstrukce chodníků ve Vratimově a Horních Datyních; chodníky 
Horní Datyně, ul. Vratimovská“ 

  ‐ některé smlouvy ještě vlastníky pozemků nebyly podepsány 
 
10/19.2  výstavba bytového domu pro seniory a osoby, které mají ztížený přístup k bydlení 

v důsledku  zvláštních  potřeb  vyplývajících  z jejich  nepříznivé  sociální  situace  – 
MODRÉ  reality, spol. s r. o., na pozemcích města parc. č. 1192 a parc. č. 1194, k. 
ú. Vratimov a pověření starostky města k dalšímu jednání se společností MODRÉ 
reality,  spol.  s r. o. a přípravě materiálu pro  zastupitelstvo  za účelem  realizace 
tohoto projektu 

  ‐ záměr prodeje byl vyhlášen, zatím o pozemky nikdo neprojevil zájem 
 
11/9.2  smlouva o budoucí kupní  smlouvě a  sjednání práva umístění a  realizace  stavby 

„Odkanalizování Vratimova‐Horních Datyň, II. etapa“ – část pozemku parc. č. PK 
684/6, k. ú. Vratimov 

  ‐ v řízení, vlastník pozemku XXXXX je nesvépravná 
 
11/16  kupní smlouva s Povodím Odry, státním podnikem na pozemek parc. č. 3212/2 
  ‐ smlouva zatím není ze strany Povodí Odry podepsána   
 
11/17  prodej pozemku parc. č.  796/1, k. ú. Vratimov  
  ‐ nabídka na odkoupení nebyla podána žádná 
 
11/18.1  smlouva o budoucí darovací smlouvě – části pozemků parc. č. 419/1, 419/132 a 

419/74, k. ú. Horní Datyně a parc. č. 1205/1, k. ú. Vratimov pro „Projektové práce 
pro opravy MK V Důlkách, Popinecká, Rakovecká ve Vratimově – MK Rakovecká“  
‐ zatím ze strany Správy silnic Moravskoslezského kraje nebyla podepsána  

 
12/5.1  podání žádosti o poskytnutí dotace z OPŽP v rámci 42. výzvy pro prioritní osu 1, cíl 

1.1.1. pro akci „Odkanalizování Vratimova‐Horních Datyň, II. etapa 
  ‐ v řízení, žádost bude podána v lednu 2017 
 
12/5.2  udělení souhlasu obci Řepiště k žádosti o napojení stoky F na kanalizační stoku I, 

která  bude  realizována  za  podmínky  získání  dotace  z programu OPŽP.  Souhlas 
však bude udělen poté, co bude uzavřena Dohoda o úpravě vzájemných práv a 
povinností vlastníků provozně souvisejících kanalizací dle ust. § 8 odst. 3 zákona 
č. 274/2001 Sb., o vodovodech a kanalizacích pro veřejnou potřebu a o změně 
některých předpisů, ve znění pozdějších předpisů 

  ‐ souhlas zatím nebyl vydán 
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12/7  zadání  zpracování  dokumentace  pro  odstranění  stavby  budovy  městského 

koupaliště  č.  p.  1338  a  současně  zpracování  studie  pro  budovu  občanské 
vybavenosti pro zázemí městského koupaliště a přilehlých hřišť 

    ‐ v řízení 
 
12/10.2  prodej plynového vedení vymezeného ve Znaleckém posudku číslo 5518/2016 ze 

dne 15.06.2016  
  ‐ společnost RWE GasNet, spol. s r. o., nemá zájem plynové vedení odkoupit  
 
12/14  směnná  smlouva mezi městem Vratimov  a XXXXX  a XXXXX, Vratimov na  směnu 

pozemků parc.  č. 1040/1  za pozemky parc.  č. 1472/2, parc.  č. 1473/2 a parc.  č. 
1475,  k. ú. Vratimov ve vlastnictví XXXXX a XXXXX, Vratimov 

  ‐ VIZ 14/13 
 
13/3  úprava  projektové  dokumentace  a  s tím  souvisejících  dokumentů  Městské 

knihovny v 1. PP budovy nového nákupního střediska, Frýdecká 1094, Vratimov na 
projektovou dokumentaci komunitního  centra a podání  žádosti o dotaci na  jeho 
realizaci 

  ‐ VIZ 14/17 
 
13/5.4  smlouva o budoucí kupní  smlouvě a  sjednání práva umístění a  realizace  stavby 

„Odkanalizování Vratimova‐Horních Datyň, II. etapa“, týkající se pozemku parc. č. 
12/29,  k.  ú.  Horní  Datyně,  mezi  městem  Vratimov  a  XXXXX,  Vratimov‐Horní 
Datyně 

    ‐ pan XXXXX zatím smlouvu nepodepsal 
 
Usnesení: 
Zastupitelstvo  města  bere  na  vědomí  kontrolu  plnění  usnesení  Zastupitelstva  města 
Vratimova ze zasedání zastupitelstev města (viz zápis). 
Hlasování: PRO: 13 
 
 
14/2  Návrh rozpočet města Vratimova na rok 2017 
 
Bc. Böhm navrhl, aby zastupitelé při pracovní schůzce k rozpočtu na rok 2018 dostali také bod, 
který je na dnešní zastupitelstvo města připraven jako 14/12 „Informace o investičních akcích 
za rok 2016“. 
 
Usnesení: 
1. Zastupitelstvo města schvaluje Rozpočet města Vratimova na rok 2017 dle předloženého 
návrhu. 
Hlasování: PRO: 13 
Usnesení: 
2.  Zastupitelstvo  města  schvaluje  základní  příděl  do  sociálního  fondu  ve  výši  5  %  ze 
zúčtovaných  platů,  odměn  uvolněných  zastupitelů,  náhrad  platů  a  náhrad  odměn 
uvolněných zastupitelů za rok 2017. 
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Hlasování: PRO: 13 
 
Usnesení: 
3.  Zastupitelstvo města  schvaluje  stanovení  výsledku  hospodaření  u  všech  příspěvkových 
organizací zřízených městem Vratimovem na rok 2017 ve výši 0 Kč. 
Hlasování: PRO: 13 
 
 
14/3  Rozbory hospodaření města Vratimova za období 1.–9. měsíc 2016 
 
Materiál byl projednán bez připomínek. 
 
Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje Rozbory hospodaření města za období 1.–9. měsíc 2016. 
Hlasování: PRO: 13 
 
 
14/4  Zrušení Obecně  závazné vyhlášky  č. 1/2015, kterou  se  stanovují  závazné podmínky 

pro  pořádání,  průběh  a  ukončení  veřejnosti  přístupných  sportovních  a  kulturních 
podniků,  včetně  tanečních  zábav  a  diskoték,  v rozsahu  nezbytném  k zajištění 
veřejného pořádku 

 
Starostka řekla, že dle nálezu Nejvyššího soudu není třeba žádat o povolení města při konání 
kulturních  a  jiných  akcí. OZV města Vratimova  tím  ztrácí  smysl. Město může  vydat OZV  ke 
zkrácení nočního klidu, ve které stanoví dopředu akce, které plánuje v daném roce nebo akce, 
které se pořádají tradičně každý rok. My v tuto chvíli víme o každoročních akcích např. hasičů. 
 
Ing. Kiška navrhuje dát veřejnou výzvu občanům do Vratimovských novin. 
 
Bc.  Böhm  se  zeptal,  jestli  se  píše  v OZV  pevný  termín  konání  akce.  Tajemnice  řekla,  že 
konkretizování akcí je možno provést 3 způsoby. 
 
Místostarosta  řekl,  že  o  tradičních  akcích  víme,  např.  Rock  Fest  hasičů,  Kácení  májky  ve 
Vratimově a Horních Datyních. 
 
Starostka požádala zastupitele o návrhy na únorové zastupitelstvo 2017. 
   
Usnesení: 
1.  Zastupitelstvo města  zrušuje Obecně  závaznou  vyhlášku  č.  1/2015,  kterou  se  stanovují 
závazné  podmínky  pro  pořádání,  průběh  a  ukončení  veřejnosti  přístupných  sportovních  a 
kulturních  podniků,  včetně  tanečních  zábav  a  diskoték,  v rozsahu  nezbytném  k zajištění 
veřejného pořádku.  
Hlasování: PRO: 13 
Usnesení: 
2. Zastupitelstvo města pověřuje  starostku města  zpracováním obecně  závazné vyhlášky o 
nočním  klidu,  kterou  se  stanovují  výjimečné  případy,  při  nichž  je  doba  nočního  klidu 
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vymezena  dobou  kratší  nebo  žádnou  v souladu  s  §  47  odst.  6  zákona  č.  200/1990Sb.,  o 
přestupcích, ve znění pozdějších předpisů.  
Hlasování: PRO: 13 
 
 
14/5  Vyhodnocení letní sezóny na městském koupališti – rok 2016 
 
Ing.  Urbanec  navrhl,  na  doporučení  Finančního  výboru,  aby  město  informovalo  pružněji 
občany o otevření koupaliště v měsících mimo hlavní sezonu, kdy je možno se ještě koupat. 
 
Usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí zprávu o vyhodnocení letní sezóny 2016 na městském 
koupališti.  
Hlasování: PRO: 13 
 
 
14/6  Návrh peněžitého plnění za výkon funkce člena Finančního výboru za 2. pololetí 2016 
 
Starostka navrhla částku 300 Kč za jednání, tj. 1.200 Kč celkem. 
 
Usnesení: 
Zastupitelstvo města  rozhodlo  o  poskytnutí  peněžitého  plnění  XXXXX,  Vratimov  za  výkon 
funkce člena Finančního výboru Zastupitelstva města Vratimova, jakožto fyzické osobě, která 
není členem zastupitelstva města, za 2. pololetí 2016 ve výši 1.200 Kč. 
Hlasování: PRO: 13 
 
 
14/7  Plán finančních kontrol na 1. pololetí roku 2017 
 
Materiál byl projednán bez připomínek. 
 
Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje Plán finančních kontrol na 1. pololetí roku 2017 prováděných 
dle  zákona  č.  320/2001  Sb.,  o  finanční  kontrole  ve  veřejné  správě,  ve  znění  pozdějších 
předpisů, dle předloženého návrhu. 
Hlasování: PRO: 13 
 
 
14/8  Harmonogram zasedání zastupitelstva města pro rok 2017 
 
Starostka požádala zastupitele o opravu termínu z 13.10.2017 na 13.09.2017. 
 
 
Usnesení: 
Zastupitelstvo  města  bere  na  vědomí  předložený  Harmonogram  zasedání  zastupitelstva 
města pro rok 2017. 
Hlasování: PRO: 13 
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14/9  Plány práce výborů zřízených Zastupitelstvem města Vratimova na 1. pololetí 2017 
 
Materiál byl projednán bez připomínek. 
 
Usnesení: 
1. Zastupitelstvo města schvaluje Plán práce Finančního výboru na 1. pololetí 2017. 
Hlasování: PRO: 13 
 
Usnesení: 
2. Zastupitelstvo města schvaluje Plán práce Kontrolního výboru na 1. pololetí 2017 a bere  
na vědomí Zápis č. 7/2016 z 26.09.2016 a Zápis č. 8/2016 z 21.11.2016. 
Hlasování: PRO: 13 
 
 
14/10  Svazek  obcí  Region  Slezská  brána,  dodatek  ke  smlouvě  o  zápůjčce  –  prodloužení 

termínu vrácení zápůjčky Regionem Slezská brána městu Vratimov do 31.12.2017 
 
Starostka  informovala zastupitele, že se  jedná o prodloužení termínu zápůjčky, neboť peníze 
z dotací ještě na Region Slezské brány nepřišly. 
 
Usnesení: 
Zastupitelstvo města  schvaluje  Dodatek  č.  1  ke  smlouvě  o  zápůjčce  ve  výši  100.000  Kč 
poskytnuté  městem  Vratimov  Svazku  obcí  Region  Slezská  brána,  Radniční  náměstí  300, 
Šenov, IČ 69609969.  
Hlasování: PRO: 13  
 
 
14/11  Příprava na údržbu místních komunikací v zimním období 2016/2017 
 
Starostka  konstatovala,  že  každý  rok  se  připravuje  tento materiál.  Vše  je  také  odvislé  od 
počasí. 
 
Ing.  Urbanec  řekl,  že  v dolní  části  ulice  Višňová  je  nevhodně  proveden  odtokový  žlab 
z rozřezané roury, což bude bránit zimní údržbě.  
 
Starostka  řekla, že správní  řízení o odstranění překážky by bylo zdlouhavé. Ze strany občanů 
byly  vzneseny  požadavky  na  umístění  retardéru.  Roury  budou  odstraněny  a  nahrazeny 
retardéry.  
 
Místostarosta má požadavek, aby se schválila ulice Spojovací jako ulice 1. důležitosti.    
 
Ing. Kiška navrhl, aby se změna nejdříve projednala na Stavební a dopravní komisi. 
 
Místostarosta dal protinávrh, aby se ulice Spojovací schválila jako ulice 1. důležitosti: 
PRO: 7 
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Návrh nebyl přijat. 
 
Zastupitelé hlasovali o navrženém usnesení: 
 
Usnesení: 
Zastupitelstvo  města  schvaluje  Operační  plán  zimní  údržby  místních  komunikací  ve 
Vratimově a Horních Datyních na sezónu 2016/2017. 
Hlasování: PRO: 12, ZDR: 1 
 
 
14/12  Informace o investičních akcích za rok 2016 
 
Materiál byl projednán bez připomínek. 
 
Usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí zprávu o investičních akcích a opravách za rok 2016. 
Hlasování: PRO: 13 
 
 
14/13  Revokace usnesení s náhradou ke Směnné smlouvě nemovitostí, pozemků uzavřené 

mezi městem  Vratimov  a manžely  XXXXX  a  XXXXX  k zajištění  opravy  části místní 
komunikace Rakovecká, odvodnění komunikace Za Kolibou a výstavby kanalizačního 
řadu 

 
Starostka řekla, že největší překážkou při realizování akcí města jsou občané. Stejně jako tento 
případ s panem XXXXX. Je to jeden z klíčových občanů na ulici Rakovecké. Výměnou dostal od 
města  pozemek  sice menší,  ale  ve  stejné  hodnotě.  Chtěl  do  smlouvy  dát  věcné  břemeno 
z důvodů kabelového vedení.  
Ing. Kašparová konstatovala, že dojde k přeložení kabelů. 
 
Usnesení: 
1. Zastupitelstvo revokuje usnesení č. 12/14 ze dne 21.09.2016 s náhradou. 
Hlasování: PRO: 13 
 
Usnesení: 
2.  Zastupitelstvo města  schvaluje opravenou  Směnnou  smlouvu mezi městem Vratimov  a 
XXXXX a XXXXX, Vratimov na směnu pozemků parc. č. 1040/1 zahrada o výměře 732 m2, k. ú. 
Vratimov v hodnotě 384.000 Kč (524 Kč/m2) ve vlastnictví města Vratimov v  k. ú. Vratimov 
za pozemky parc. č. 1472/2 orná půda o výměře 912 m2, parc. č. 1473/2 trvalý travní porost 
o výměře 1126 m2 a parc. č. 1475 orná půda o výměře 447 m2 vše v hodnotě 390.145 Kč (157 
Kč/m2) v k. ú. Vratimov ve vlastnictví XXXXX a XXXXX, Vratimov, bez doplatků. 
Hlasování: PRO: 13 
V 9:55 h starostka města vyhlásila přestávku. 
V 10:15 h opět pokračovalo zasedání zastupitelstva města. 
 
 
14/14  Rozpočtové opatření č. XVI/2016 
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Materiál byl projednán bez připomínek. 
 
Usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje Rozpočtové opatření č. XVI/2016 dle předloženého návrhu. 
Hlasování: PRO: 13 
 
 
14/15  Smlouva o  uzavření  budoucí  smlouvy  o  zřízení  věcného  břemene  a  budoucí  kupní 

smlouva pro stavbu „Odkanalizování Vratimova – Horních Datyň, II. etapa“ 
 
Starostka  konstatovala,  že  pan  XXXXX  je  další  případ  jako  pan  XXXXX.  Je  také  vlastníkem 
pozemku a bez něj by se město neodkanalizovalo. Město s ním jedná rok a půl. Při posledním 
jednání slíbil, že smlouvu podepíše.  
  
Usnesení: 
1. Zastupitelstvo města revokuje usnesení č. 13/5.1 ze dne 17.10.2016 s náhradou. 
Hlasování: PRO: 13 
 
Usnesení: 
2. Zastupitelstvo města schvaluje upravenou Smlouvu o uzavření budoucí smlouvy o zřízení 
služebnosti  inženýrské  sítě  a  smlouvu o právu provést  stavbu  „Odkanalizování Vratimova‐
Horních  Datyň,  II.  etapa“,  týkající  se  pozemku  parc.  č.  12/34,  k.  ú.  Horní  Datyně,  mezi 
městem  Vratimov  a  XXXXX,  Vratimov‐Horní  Datyně,  a  to  dle  důvodové  zprávy  a 
předloženého materiálu. 
Hlasování: PRO: 13 
 
V 10:18 h přišel Ivo Kičmer. 
 
 
14/16  Vystoupení ze svazku obcí „Region Slezská brána“ 
 
Starostka  přivítala  pana  Baďuru  starostu  obce  Paskov.  Pan  starosta  je  předsedou 
Dobrovolného svazku obcí regionu Slezská brána. 
 
Místostarostka  pohovořila  o  připraveném materiálu. Mimo  jiné  řekla,  že město  zpracovalo 
finanční  analýzu  za období 7  let.  Členské příspěvky, hrazené podle počtu obyvatel,  výrazně 
stouply a pro město  již  členství není přínosem. Region Slezská brána byl  založen kvůli větší 
možnosti získávání dotací z Evropské unie. Situace se v průběhu let změnila a město si dotace 
zajišťuje samo.  
 
Starostka  konstatovala,  že  za  období  6  let,  kdy  je  jako  starostka  ve  funkci, má  se  starosty 
z okolních  obcí  dobré  vztahy.  Region  Slezská  brána  se  rozšířil  o  další  vzdálenější  obce. 
Starostka  si myslí,  že  ve  svazku  obcí,  aby měl  smysl,  by měly  být  pouze  obce  blízko  sebe. 
Starostka  dále  řekla,  že  finance,  které město  vkládá  do  svazku  obcí,  by mohlo  investovat 
účelněji ve prospěch města. Přečetla program Regionu Slezská brána na rok 2017.  
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Starostka předala slovo panu Baďurovi předsedovi Regionu Slezská brána, který  informoval o 
činnosti  regionu.  Řekl,  že  zpracovaná  tabulka  nákladů  neodpovídá  skutečnosti.  Řekl,  že  od 
června 2016 vstoupily do svazku další vzdálenější obce, aby mohlo být zřízeno Centrum služeb 
pro lepší informovanost malých obcí. 
 
Starostka  si  myslí,  že  postup  byl  správný,  protože  nejdříve  bylo  nutné  zjistit  stanovisko 
zastupitelů  k vystoupení  ze  svazku  obcí.  Následně  by  pak  tlumočila  stanovisko  na  setkání 
starostů Regionu Slezská brána. 
Dále  řekla,  že  setrvání  ve  svazku  nepovažuje  za  správnou  cestu  do  budoucna. Myslí  si,  že 
zapojených obcí je už hodně.  
 
Mgr.  Ing.  Janků  řekl, že  informace  jsou zpracovány z účetnictví našeho města a nejsou nijak 
zkreslené, jak řekl pan starosta Baďura. 
 
Místostarostka dodala, že vystoupení města Vratimova ze svazku obcí Regionu Slezská brána 
není důvod k  tomu, aby město vystoupilo  ze  společného projektu  čerpání elektřiny. Nyní  je 
však, dle informací některých organizací, elektřina ještě dražší, než byla původně. Taktéž školy 
se mohou dále účastnit akcí Slezské brány, pokud budou pozvány. 
 
Mgr.  Kašička  konstatoval,  že  by měli  starostové  spolu  spolupracovat  a  nepodmiňovat  toto 
členstvím ve svazku. 
 
Bc. Böhm uvedl, že materiál je pouze o číslech. Řekl, že dotace na opravu hřiště DDM Vratimov 
by bez našeho členství v Regionu Slezská brána nebyla. Město Vratimov  je největším členem 
regionu už 16  let. Ve Vratimovském  zpravodaji nikdo občany neinformuje o dění v regionu. 
Region  Slezská brána  vydal publikaci o přírodě. Občané o ní neví  a myslí  si,  že by  si  ji  rádi 
koupili.   
 
Ivo  Kičmer  řekl,  že  02.12.2015  vznesl  na  zasedání  zastupitelstva  města  dotaz  na  činnost 
Regionu Slezská brána. Do dnešního dne mu žádná informace o činnosti nebyla sdělena. 
   
V 10:50 h odešel Ing. Ivo Kiška. 
 
Na  zasedání  zastupitelstva  města  nebyl  dodnes  podán  žádný  materiál.  Pokud  stouply 
příspěvky, museli  je starostové na zasedání Regionu Slezská brána schválit. Za dva roky se o 
činnosti  Regionu  Slezská  brána  na  zastupitelstvu  nic  nedověděl  ani  o  jeho  prioritách  do 
budoucna. 
 
V 10:53 h přišel Ing. Ivo Kiška. 
 
Akce se dělají pro děti a seniory. Sportovní akce se hlavně konají právě ve Vratimově z důvodu 
stadionu a jeho běžecké dráhy. Taktéž se akce konají v DDM Vratimov.  
 
Bc. Nevrlá – materiál se zabývá pouze  ekonomickým hlediskem, ne historickým, regionálním a 
lidským. Město má projekty  z Regionu Slezská brána. Může odejít  z regionu, když  je nějaká 
udržitelnost projektu, aby byla naplněna?  Město si toho bylo vědomo, když do akce šlo. 
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Mgr.  Nitka  se  zeptal  pana  starosty  Baďury,  jestli  se  informaci  o  dnešním  materiálu  do 
zastupitelstva města  dověděl  oficiální  cestou.  Pan Baďura  odpověděl,  že  neoficiální  cestou. 
Tato informace se měla říct na Slezské bráně, že město Vratimov zvažuje odstoupení.  
Starostka řekla, že nejdříve chtěla záležitost projednat na zastupitelstvu města, jak již řekla. 
 
Místostarosta uvedl,  že  s vystoupením pana Kičmera nesouhlasí  s Ivo Kičmerem. Zastupitelé 
jsou průběžně o činnosti Regionu Slezská brána na zasedání zastupitelstev informováni. Nikdo 
ze zastupitelů zatím neprojevil žádný zájem se na akcích svazku aktivně podílet. Účast města 
v Regionu  Slezská  brána  bere  jako  spolupráci  sousedních  obcí  prostřednictvím  starostů. Na 
zasedání byl pouze jednou a byl nemile překvapen, kam směřuje.  
 
Bc.  Böhm  informoval  zastupitele,  že web  Regionu  Slezská  brána  je  aktualizován.  Za  jeden 
měsíc mají  až  30  akcí.  Řekl,  že  jeho manželka  na  dohodu  o  provedené  práci  se  svazkem 
pracuje.  Z města  Vratimova  jsou  dány  na  web  pouze  příspěvky  z Kulturního  střediska 
Vratimov,  a  to program  kina  a  akcí.  Spolky na území města  ani neví,  že  tam  své příspěvky 
mohou dávat. 
 
Starostka  řekla,  že  pokud  jeho  manželka  pracuje  ve  svazku  na  dohodu,  měl  zastupitele 
v souladu s jednacím  řádem dopředu  informovat, protože by mohl prosazovat osobní zájem. 
Navíc uvedla, že webové stránky jsou veřejné a tudíž přístupné všem, tudíž i spolkům.  
 
Usnesení: 
Usnesení  ke  zrušení  členství  města  Vratimov  ze  svazku  obcí  „Region  Slezská  brána“ 
s účinností od 01.01.2017 nebylo přijato. 
Hlasování: PRO: 7, PROTI: 6, ZDR: 1 
 
 
14/17  Revokace usnesení č. 13/3 
 
Starostka informovala zastupitele, že město nebylo úspěšné při získání dotace.  
 
Ing. Ivo Kiška v 11:05 h odešel. 
 
Usnesení:  
Zastupitelstvo města revokuje usnesení č. 13/3 ze dne 17.10.2016 bez náhrady.  
Hlasování: PRO: 13 
 
 
 
 
Během zastupitelstva: 
 
Mgr. Kašička 

 Navrhuje změnu Stanov Regionu Slezská brána – finanční strop pro příspěvky obcí max. 
do výše 100.000 Kč, aby obce byly jednotnější. 

 V rozpočtu města na rok 2017 navrhuje upřesnit podávání žádostí. 
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Bc. Böhm 

 Navrhuje graficky upravit pozvánky na setkání se starší generací. Starostka odpověděla, 
že pozvánku si dělají členky Komise pro občanské záležitosti.  
 

Mgr. Nitka 

 Poděkoval za vyvěšování zápisů a usnesení ze zastupitelstev města na web pro občany. 

 Na  zasedání  zastupitelstva města  v 06/2016  bylo  přislíbeno  zpracování metodiky  pro 
žádosti o dotace na  říjnové nebo prosincové  zastupitelstvo. Místostarosta  se domluvil 
s Mgr. Nitkou a řekl, že ve spolupráci s tajemnicí domluví schůzku k metodice. 

 
V 11:23 h odešel Libor Svoboda. 
 
Ing. Urbanec 

 Navrhl projednat vystoupení z Regionu Slezská brána ve finančním výboru.    
 
Zastupitelé si vzájemně popřáli krásné vánoční svátky. 
 
 
Starostka města 14. zasedání zastupitelstva města ukončila v 11:35 h. 
 
 
Ve Vratimově 14.12.2016 
 
Zápis zapsala: Drahomíra Nejtková 
 
Ověřovatelé zápisu: Mgr. Radek Nitka 
                         Mgr. Kateřina Čechová 
 
 
 
  
 
JUDr. Dagmar Hrudová              Bc. Martin Čech 
starostka                  místostarosta                           
 
 
 
                         
                 Mgr. Iveta Zechová 
                 místostarostka 
 
 
 
 


